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                                      50 sesji Rady Gminy 

 

 

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy.  

 

Wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy odbyło się dnia 5 lutego 2024r. Na posiedzeniu obecnych 

było 13 radnych, Wójt – Wiesław Glapka , Sekretarz – Andrzej Konieczny, Skarbnik – Bogumiła 

Sosnowska,  inspektor ds. gospodarki nieruchomościami  – Żaneta Langner, Inspektor ds. 

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej – Marta Matyla, inspektor ds. Ochrony Środowiska  – Anna 

Niedziela, inspektor ochrony danych osobowych – Karolina Kędzia-Wyzujak  

Tematem posiedzenia było zaopiniowanie projektów uchwał podejmowanych na dzisiejszej sesji.  

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2024r. szczegółowo omówiła  

Bogumiła Sosnowska, Skarbnik Gminy  

Projekt uchwały  sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości omówiła Żaneta  Langner, 

inspektor ds. gospodarki nieruchomościami.  

Projekty uchwał w sprawie : przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Piaski, przyjęcia 

"Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Gminy Piaski na lata 2024 - 2027",  przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego wraz z 

odpowiedzią na skargę przedstawiła  Marta Matyla inspektor ds. budownictwa i gospodarki 

przestrzennej.   

Projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piaski 

omówił Wójt. 

Projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Piaski w 2024 roku przedstawiła Anna Niedziela, inspektor 

ds. ochrony środowiska.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych projektów uchwał.  

Inspektor ochrony danych osobowych Karolina Kędzia – Wyzujak szczegółowo omówiła sprawy 

dotyczące składania oświadczeń majątkowych radnych.    

W sprawach bieżących poruszono tematy naprawy dróg i chodników,  wycinki drzew i suchych 

konarów, zalewania gminy, oświetlenia obwodnicy, remontów domów komunalnych, postawienia 

barierek przy ścieżce rowerowej Piaski – Drzęczewo.  

Sekretarz poinformował o rozstrzygnięciu programów : „Bitwa o remizy”, program wsparcia dla kół 

gospodyń wiejskich, dofinansowanie klubów sportowych. 

 

Przewodnicząca posiedzenia 

Dagmara Rucińska  


